



CANADA

PRIVY COUNCIL • CONSEIL PRIVÉ

P.C. 1988-849  
5 May, 1988

HER EXCELLENCY THE GOVERNOR GENERAL IN COUNCIL, on the recommendation of the Minister of Indian Affairs and Northern Development, is pleased hereby

(a) pursuant to paragraph 19(k) of the Territorial Lands Act, to transfer the administration of the lands described in the schedule hereto from the Minister of Indian Affairs and Northern Development to the Commissioner of the Yukon Territory, and

(b) pursuant to paragraph 9(b) of the Territorial Lands Act, to order that all that portion of the lands described in the said schedule lying within 30.48 metres (100') of the Ordinary High Water Mark of Taku Arm, Tagish Lake, in the Yukon Territory be included in any grant of the said lands.

CERTIFIED TO BE A TRUE COPY  
COPIE CERTIFIÉE CONFORME

ASSISTANT CLERK OF THE PRIVY COUNCIL  
LE GREFFIER ADJOINT DU CONSEIL PRIVÉ



SCHEDULE

The whole of Lot numbered 1001 in Quad numbered 105 D/1 in the Yukon Territory, as said lot is shown on a plan of survey of record number 70065 in the Canada Lands Surveys Records at Ottawa, a copy of which is filed in the Land Titles Office for the Yukon Land Registration District at Whitehorse under number 83466.

SAVING, EXCEPTING AND RESERVING thereout and therefrom all mines and minerals whether solid, liquid or gaseous and the right to work the same.



C.P. 1988-849  
5 mai 1988

PRIVY COUNCIL • CONSEIL PRIVÉ

Sur avis conforme du ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien, il plaît à Son Excellence le Gouverneur général en conseil

a) en vertu de l'alinéa 19k) de la Loi sur les terres territoriales, de transférer l'administration des terres décrites à l'annexe ci-jointe du ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien au Commissaire du territoire du Yukon; et

b) en vertu de l'alinéa 9b) de la Loi sur les terres territoriales, d'ordonner que toute la partie des terres décrites dans cette annexe sise à 30,48 mètres (100') de la ligne ordinaire des hautes eaux du bras Taku, lac Tagish, dans le territoire du Yukon soit incluse dans toute concession de ces terres.

CERTIFIED TO BE A TRUE COPY  
COPIE CERTIFIÉE CONFORME

ASSISTANT CLERK OF THE PRIVY COUNCIL  
LE GREFFIER ADJOINT DU CONSEIL PRIVÉ

ANNEXE

La totalité du lot n° 1001 dans le quadrilatère n° 105 D/1 dans le territoire du Yukon, ce lot étant indiqué sur le plan d'arpentage n° 70065 des Archives d'arpentage des terres du Canada à Ottawa, dont une copie a été versée aux dossiers du bureau cadastral du district du Yukon à Whitehorse, sous le n° 83466.

À L'EXCEPTION de toutes les mines et de tous les minéraux qu'elles renferment, sous forme solide, liquide ou gazeuse, ainsi que du droit de les exploiter.